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Eg har fått følgjande spørsmål:

"Jobbes det på noen som helst måte med å sikre finansiering mot utbedring av Grimstadvegen i Bergen
Kommune? Som beboer er jeg sterkt bekymret for tilstanden på veien og mangel på fortau, spesielt mtp.
alle barn som sykler og går langs veien, når bilistene kjører fort og tungtransport er massiv ift. standard på
veien."

 Eg gjerne vil ha litt informasjon om status på vegen og om det er planar for utbetring.

mvh Trude Brosvik, KrF


